
vv LENS JAARVERSLAG VAN DE ALGEMEEN SECRETARIS 1976-1977.  
 
Toen op de Algemene Vergadering van 28 juni 1976 bleek, dat de vereniging na het vertrek van Hans v.d.Kleij als voorzitter 
niet bij machte was om uit haar midden een kompleet bestuur te vormen, moesten de 4 overgebleven bestuursleden, t.w.: 
Wil v.d. Wilk,  
Cees van Beek,  
Peter Riemen en  
Gerard van den Steen  
zich wel bereid verklaren de lopende zaken te blijven behandelen. De vereniging was er zich te weinig van bewust, dat dit een 
haast ondoenlijke taak was, omdat dit viertal, waarvan Peter Riemen in october 1976 om persoonlijke redenen nog afhaakte, 
er ook nog voor diende te zorgen, dat er zo spoedig mogelijk een kompleet bestuur zou komen, wilde de vereniging niet 
verder afglijden in een poel van volkomen ellende. Op een zeer klein aantal leden na, liet de vereniging het afweten en kon 
het demissionaire driemanschap trachten uit de impasse te raken.  
Bij de formatiepogingen moesten veel teleurstellingen worden geslikt. Tevergeefs werd op vele leden een beroep gedaan. Het 
steeds maar weer horen: "ik heb geen tijd" werd op den duur een obsessie en werkte fnuikend voor het wnd. bestuur. Door 
stug doorzetten van dat hele kleine groepje leden, door het urenlang praten over mogelijke oplossingen voor het probleem, 
avond aan avond, kon uiteindelijk toch op 13 december 1976 een bestuur, bestaande uit 7 personen aan de Algemene 
Vergadering worden voorgesteld.  
Hiermede werd een zwarte bladzijde uit de geschiedenis van LENS afgesloten. Duidelijk dient hier te worden vastgelegd, dat 
de verantwoordelijkheid voor de gehele gang van zaken gedurende de periode 1 juli 1976 tot 14 december 1976 uitsluitend bij  
de vereniging als geheel ligt. Het bestuur, dat 14 december in funktie is getreden, ook de twee waarnemers uit de voorgaande 
periode, kan derhalve geen enkele aansprakelijkheid op zich nemen voor deze voorgaande periode. Op 13 december 1976 
werd het bestuur als volgt gekozen:  
S.A.P. de Bruyn  voorzitter  
G.B. van den Steen  secretaris  
J.C. Hop   penningmeester  
G. Duivesteijn 
C. Peeters  
F.T.Straathof en  
W .v.d. Wilk   leden.  
S.de Bruyn, op wie al in een eerder stadium van de formatiepoging een beroep werd gedaan, heeft bij het aanvaarden van zijn 
functie duidelijk gesteld, dat hij het voorzitterschap op zich wilde nemen om LENS uit een impasse te halen, waarbij hij 
nadrukkelijk stelde, dat hij deze funktie slechts tijdelijk zou bekleden.  
Al spoedig bleek, dat de achterstand, zowel op administratief gebied als ten aanzien van het onderhoud van onze 
akkommodatie, enorm groot was. Ook werd het bestuur gekonfronteerd met een vrij trieste financiële positie. De gehele 
organisatie van de vereniging liet ook nogal te wensen over. De LENSrevue moest het zonder redactie doen. De prestaties 
van ons eerste elftal waren op dat moment zodanig, dat voor degradatie moest worden gevreesd. Het bargebeuren dreigde 
volkomen uit de hand te lopen door gebrek aan medewerkers. Al met al een zware taak, waaraan het nieuwe bestuur toch vol 
enthousiasme begon.  
In de korte periode, welke tot het eind van het seizoen het bestuur ter beschikking stond, is er hard gewerkt. Een inventarisatie 
op elk gebied was een eerste vereiste. Deze inventarisatie leerde ons, dat de achterstand vooral op het gebied van het 
onderhoud enorm groot was. Hier is dan ook in eerste instantie aan gewerkt om deze weg te werken.  
De financiële positie dwong ons echter beperkingen op te leggen. Budgettair gezien bleek, dat vooral deze post veel te laag 
was opgenomen en dat gen rekening was gehouden met enkele zeer noodzakelijke werkzaamheden. Een overschrijding van 
deze post was dan ook niet te voorkomen. 
Door gebrek aan medewerkers war de toestand achter de bar zorgwekkend. Er konden geen voldoende kontroles 
plaatsvinden op de voorraden. De bezetting was vooral op de avonden nauwelijks voldoende, zodat helaas op enkele 
personen een veel te groot beroep moest worden gedaan. Zeer veel tijd is door het bestuur besteed om dit probleem tot een 
oplossing te brengen, doch bij het bereiken van het einde van dit verenigingsjaar was de oplossing nog steeds niet gevonden. 
Ook hier weer moet worden gekonstateerd, dat de leden het hebben laten afweten. Het is onbegrijpelijk, dat in onze 
vereniging zo weinig leden bereid zijn om hun eigen vereniging te helpen draaien.  
In samenwerking met het F.K.O. werd getracht een oorzaak te vinden van het dalende brutowinstpercentáge, dat volgens het 
budget begroot was op 55%. Bij een van de eerste kontroles bleek, dat dit percentage was teruggelopen tot 46%. Het FKO gaf 
echter alleen maar de feiten weer in een rapport. De oplossing van dit grote probleem moest het bestuur kennelijk zelf maar 
uitzoeken. Een kontrolesysteem werd ingevoerd, de administratie werd verbeterd en getracht werd een wat betere bezetting 
achter de bar te krijgen. Al deze maatregelen hebben er toe geleid, dat het brutowinstpercentage inderdaad iets verbeterde en 
rond de 49% kwam te liggen. Het bestuur besloot om met ingang van het nieuwe seizoen een betere funktiescheiding tot 
stand te brengen tussen administratie en het beheer van de financiën. Ook werd nog overwogen het gehele bargebeuren te 
verpachten aan derden, maar dat zou tot gevolg hebben, dat wij een belangrijke bron van inkomsten zullen moeten gaan 
missen.  
Het bargebeuren blijft een voortdurende zorg voor het bestuur en op dit moment ligt de goede oplossing nog niet in het 
verschiet. Ook hier is aller medewerking vereist. Met kritiek vanuit de vereniging alleen zijn wij er niet.  
Een zelfde geluid moeten wij laten horen over de redaktie, welke het gedurende de loop van het seizoen liet afweten en de 
zaken overliet aan het bestuur, waardoor ondergetekende na de bestuursvergaderingen op de maandagavonden ook nog 
even de LENSrevue in elkaar kon draaien. Ook hier geen enkel lid, dat een avondje hiervoor beschikbaar wilde stellen.  
Het is uiteraard toevallig, hoewel sommigen beweren, dat dit niet zo is, dat na de komst van het nieuwe bestuur de prestaties 
van ons eerste elftal met sprongen omhoog gingen, zodat degradatie nog net kon worden voorkomen. Een krachtinspanning 
van Martin van Vianen en zijn mannen. Ook LENS 5 kon voor de Eerste Klasse HVB worden gered.  
Een hoogtepunt was het kampioenschap van ons 2e seniorenelftal en de daaraan gekoppelde promotie naar de Reserve 
Eerste Klasse, waardoor eindelijk een betere aansluiting bij het eerste kon worden verkregen.  
Gelukkig waren er ook enkele lichtpuntjes. Zo draaiden de SEKO en JUKO op volle sterkte, zodat het bestuur weinig aandacht 
aan deze kommissies behoefde te besteden. Ook de KaKa was goed bezet en ontwikkelde enkele initiatieven, die waard 



waren om te worden uitgeprobeerd. De geringe belangstelling van de zijde van de vereniging heeft het enthousiasme van de 
KaKa-leden danig getemperd.Desondanks kan de KaKa terugzien op een geslaagd seizoen, omdat er naast de 
teleurstellende avonden ook nog enige bijzonder geslaagde evenementen waren.  
Een van de peilers, waarop LENS drijft, is de Toto/Lotto-kommissie. Ook dit seizoen weer niets dan lof over de inzet van dat 
kleine groepje leden, dat toch maar weer elke vrijdagavond hun vrije tijd beschikbaar stelde en zodoende weer een flinke 
bijdrage leverde aan de inkomsten. Wij hebben echter moeten konstateren, dat de konkurrentie van andere verenigingen bij 
onze inleveradressen op de loer ligt. Enkele adressen zijn bezweken voor de aanlokkelijke aanbiedingen. Wij zullen moeten  
trachten de verwachte(geringe) terugloop op te vangen door het aanwerven van nieuwe klanten, maar daarvoor is veel meer 
mankracht nodig.  
Het bestuur heeft ook veel tijd besteed aan het zoeken naar de oorzaken van de nogal onrustbarende terugloop van ons 
ledenbestand en de en de vaak gehorde klacht over de gezelligheid binnen LENS. Wat dit laatste betreft, hebben wij moeten 
konstateren, dat ons klubgebouw inderdaad niet zodanig is aangekleed, dat dit vooral voor de avonden uitnodigend werkt  
om nu eens gezellig een paar uurtjes op LENS door te brengen. Er werd besloten een biljart aan te schaffen met het doel op 
de avonden wat meer mensen naar LENS te trekken. Nieuw meubilair werd aangeschaft en de bloembakken werden weer 
gevuld. En toch????? Wij zijn er nog lang niet. Onze leden zullen zich wat meer bij de vereniging betrokken moeten voelen en 
ook 's-ravonds eens een uurtje op LENS moeten kunnen vertoeven. Het moet er dan wel gezellig zijn. Dit is voor het bestuur 
een van de taken, waarvoor het zich het komend seizoen gesteld ziet. Daarbij moet het bestuur echter worden bijgestaan en 
beschikken over de noodzakelijke financiën. In dit licht bezien meent het bestuur, dat een KaKa een belangrijke bijdrage kan 
leveren, waarbij wij ons er wel van bewust zijn, dat dit wel de nodige tijd vergt van deze kommissieleden. Er zullen pogingen in 
het werk moeten worden gesteld om ook de zijzaal, welke toch niet voor niets is aangebouwd, meer te kunnen benutten. Onze 
gedachten gaan daarbij uit naar avonden, waar aktiviteiten worden ontplooid, niet alleen voor onze leden, maar waar ook de 
buurtbewoners bij betrokken kunnen worden. Het bestuur is van mening, dat LENS zich in de omringende wijken te weinig 
verkoopt. Er zal middels de wijkraden, de persmedia etc.veel meer aandacht op onze vereniging moeten worden gevestigd. 
Een van de eerste pogingen daartoe is de trimavond op donderdag, welke voor iedereen toegankelijk is.  
Het ledenverloop van de laatste jaren baart ons uiteraard grote zorgen. Er zal moeten worden onderzocht wat de oorzaak 
hiervan is. De gemakkelijke opmerkingen, zoals “LENS is te groot", “LENS is ongezellig" en “LENS is te professioneel” vinden 
wij te oppervlakkig om als ware oorzaken te noemen. Natuurlijk zullen er altijd, en niet alleen bij ons, teleurgestelde spelers 
zijn, die menen, dat zij het voetbaltechnisch bezien beter doen dan hun medeleden, die in een hoger elftal staan opgesteld en 
die daarom trachten om op een lager niveau hoger te spelen. Leden, die op hun overschrijvingsformulier als reden opgeven 
“verandering van spijs doet eten" zullen er ook wel altijd blijven. Daar moet je als vereniging nu eenmaal rekening mee 
houden. Naast het zoeken van de ware redenen van dit ledenverloop zullen wij ons moeten beraden, hoe wij hieraan een halt 
kunnen toeroepen, maar wat nog belangrijker is, hoe kunnen wij aan de nieuwe opbouw van onderuit beginnen. Wij bedoelen 
daarbij een opbouw vanuit de nieuwe kategorie van leden, onze miniwelpen. Gelukkig kunnen wij stellen, dat de aanwas van 
deze nieuwe kategorie van leden verheugend is te noemen. Een zeer belangrijke faktor daarbij is, dat deze jongens van 6 tot 
8 in de meeste gevallen worden begeleid door een van de ouders en meestal wel door allebei, die dan vanzelf in onze 
vereniging groeien. Vooral zien wij dit op de woensdagmiddagen, die steeds meer worden bezocht door de moeders van onze 
mini's. Wij zullen deze ouders in ere moeten houden. Het zal in de toekomst blijken, dat zij het zijn, waarop LENS in vele 
gevallen niet tevergeefs een beroep zal kunnen doen voor het vervullen van diverse funkties. Wij zien het nu al, dat vele 
ouders betrokken zijn bij diverse werkzaamheden, zoals het gereedmaken van de LENSrevue, barwerk, het vervoer van onze 
spelers, het opknappen van verschillende karweitjes. Het bestuur zal dan ook volgend seizoen trachten deze ouders nog meer 
bij het echte LENS-gebeuren te betrekken. De inzet en het enthousiasme van zeer veel ouders voor LENS moge op den duur 
een voorbeeld zijn voor de vele LENS-leden, die zich van echte verenigingsleven in feite niets aantrekken.  
De kontakten met de zusterverenigingen op Eskamp zijn weer hernieuwd en geïntensiveerd en begonnen is om te komen tot 
een gezamenlijke inkoop. Ook hebben de verenigingen zich gezamenlijk gewend tot de Gemeente teneinde een aantal 
verbeteringen aan het kompleks te krijgen uitgevoerd.   
Het nieuwe verenigingsrecht vereist, dat onze statuten en huishoudelijk reglement binnen niet al te lange tijd zullen moeten 
worden vernieuwd. Een aanzet daartoe heeft het bestuur gegeven door het samenstellen van een kommissie, welke zich in 
eerste instantie zou gaan beraden op het instellen van een Ledenraad. Tot nu toe hebben wij helaas nog geen rapportage 
gezien van hetgeen deze kommissie heeft bereikt.  
Zonder het nieuwe verenigingsrecht zouden onze statuten en huishoudelijk reglement toch al moeten worden vernieuwd, 
omdat de bestaande verouderd zijn en dringend moeten worden aangepast aan gewijzigde omstandigheden. Deze 
wijzigingen zullen i.v.m. het nieuwe verenigingsrecht voor 1 januari 1979 moeten zijn gerealiseerd, zodat een flinke aanpak 
toch wel is vereist.  
U zult het met ons eens moeten zijn, dat dit jaarverslag een wat andere inhoud heeft dan tot nu toe gebruikelijk. Veel kritiek op 
onze passieve leden, die maar al te te graag hun misnoegen uiten over de gang van zaken, soms terecht, maar ook dikwijls 
ten onrechte, en daarnaast geen vinger uitsteken om het bestuur en de overige kommissies bij te staan in hun moeilijke taken. 
LEDENTAL.  
Dachten wij aan het eind van het vorig seizoen, dat er een zekere stabilisatie in ons ledenbestand was opgetreden, helaas 
moeten wij nu  konstateren, dat er weer een flinke daling is opgetreden. 154 leden vertrokken gedurehde, maar vooral aan het 
eind van het seizoen. Wij mochten 99 nieuwe leden begroeten, waarvan er 5 van andere verenigingen kwamen en 4 spelers 
keerden na een of meer jaren afwezigheid weer op het oude vertrouwde nest terug.  
Van de vertrekkers gingen er 26 bij een andere vereniging hun heil zoeken. Zij gaven de meest uiteenlopende redenen op 
voor hun vertrek, zoals: wil hoger spelen, niet gezellig, wil 2x45 minuten spelen, onderschatte kapaciteiten, vrienden bij ……, 
te professioneel, te grote vereniging en nog veel meer van dergelijke uitvluchten.  
20 leden verhuisden naar elders, 31 wilden wel eens een andere sport beoefenen en de rest had redenen als studie, geen zin 
meer, doktersadvies, terwijl ook 12 leden werden afgevoerd wegens kontributieachterstand, of niet opkomen.  
Een overzicht van het ledenbestand gedurende de laatste 5 jaren volgt hier:  
 

sen.  A-Jun.  B-Jun.  C-Jun. Pup. Welpen. Mini's  N.S. Dames  Totaal  
1973-74  179  99  84  108  71  49   -- 74  16  680  
1974-75  183 72  66 88  53  56   -- 72  6  596  
1975-76  178  68 57  57  59  32   -- 72  -- 527  



1976-77  195  37*  54  47  62  29   16  83  -- 523  
1977-78  182  54 40 53  37  25   29  68  -- 468  
 
* vanaf dit seizoen alleen 1e en 2e jaars A-klassers, daarvoor ook 3e jaars;  

 
Wij zullen moeten trachten in ieder geval een halt toe te roepen aan dit ledenverlies.Vooral een betere opvang van de jeugd 
dient bijzondere aandacht te krijgen. Zo zullen wij LENS in de omringende buurten meer bekendheid moeten geven en er alles 
aan doen om meer leden te werven.  
SLOTBESCHOUWING  
Wij zullen in het komend seizoen onze organisatie weer een gezonde basis moeten geven en onze financiële positie 
verbeteren. De eerste stappen daartoe zijn inmiddels al genomen. Een gezonde basis vormt in de eerste plaats een goed 
inzicht in de financiën. Onze financiële ad ….. (?) 
 
 
JAARVERSLAG 1976-77 VAN DE SECRETARIS VAN DE SENIORENKOMMISSIE  
De Seko begon het seizoen 1976-77 in een geheel nieuwe samenstelling, t.w. 
Jan de Hilster 
Huug Houkes 
Hans v.d. Kleij 
Aad v.d. Meijden en  
Nico Osse (secretaris) 
Reeds na korte tijd zegde H.Houkes zijn Sekolidmaatschap op, zodat met 4 man werd doorgewerkt. Temeer daar door de 
crisis in het bestuur van die zijde geen steun was te verwachten, diende de nieuwe Seko zelf haar weg uit te stippelen.  
Eerste doel was uiteraard te zorgen, dat de 14 elftallen zonder mankeren aan de kompetitie konden gaan deelnemen, waarbij 
voor de opstellingen veel werd vertrouwd op bestaande indelingen in elftalgroepen.  
BELEID  
Het in stand houden van deze groepen was voorzover het de niet selektie-elftallen 4 t/m 14 betrof een van de uitgangspunten 
van het Sekobeleid, met dien verstande dat in uiterste noodzaak verschuivingen in opstellingen door de Seko werden 
toegepast. Dit leidde m.n. in het geval LENS 5 - LENS 7 tot een konflikt met een aantal spelers, die meenden, dat ten allen 
tijde het elftal c.q. spelersbelang moet prevaleren boven clubbelang. De Seko meende, dat een evenwichtige indeling van de 
elftallen in de diverse HVB-klassen op lange termijn van belang is voor alle senioren en zag zich hierin gesterkt door het 
bestuur, zodat de voorgenomen verschuivingen toch werden geëffectueerd.  
Het in het verleden veelvuldig niet opkomen werd bestreden door elk geval zeer kritisch te bekijken en zo nodig een straf toe 
te passen. Uiteindelijk bleek, dat mede als gevolg van de vaste elftalkernen, waardoor de zelfdiscipline wordt benadrukt, het 
aantal niet-opkomers betrekkelijk gering is geweest.  
Afschrijvingen, een eeuwige Seko-handicap, bleken dit jaar redelijk in aantal, hoewel sommige spelers hun deelname aan een 
teamsport wat al te vrijblijvend menen te kunnen beschouwen. Het is moeilijk om afschrijvingen met als reden “ziekte" of 
“blessure" niet te aksepteren, hoewel wel eens de indruk bestaaat, dat weersomstandigheden of wedstrijdprogramma een rol 
spelen.  
De strafzaken waren grotendeels in handen van good old strafman W. Verheggen, die zowel bestuur als Seko hiermede een 
grote dienst bewees. Gelukkig bleek het aantal strafzaken vrij gering, m.n. in de selektie-elftallen, terwijl bovendien de aard 
van de overtredingen zelden het predikaat “ernstig" kon worden opgeplakt.  
De eerste 3 elftallen vielen uiteraard geheel onder verantwoordelijkheid van de trainers, de heren Martin Van Vianen en Rob 
Jansen. Wel was er een zeer veelvuldig en goed kontakt, vooral op maandagavond met de hoofdtrainer, waardoor veel 
praktische zaken tijdig konden worden geregeld en de Seko bovendien op de hoogte bleef, van het wel en wee in deze 
groepering.  
Een steeds terugkerend probleem is het vinden van leiders bij diverse elftallen. Het leiderschap van LENS 3 werd in handen 
gelegd van de tweede trainer, de heer Jansen, terwijl gelukkigerwijs J.Willems bereid was deze moeilijke taak bij het tweede 
elftal op zich te nemen (het resultaat spreekt voor zich, maar hierover elders). De wens van trainer Van Vianen om ook een 
leider voor LENS 1 naast zich te hebben, kon dit seizoen nog niet worden vervuld. A. Bertens nam weer de leiding van LENS 
4 op zich, doch de overige elftallen moesten een dergelijke figuur jammer genoeg ontberen. Vooral bij LENS 5 brak dit op, 
zodat in de loop van de kompetitie een der SekoIeden tijdelijk het leiderschap op zich nam.  
Het zaalvoetbal leidde een wat eigen bestaan, enerzijds door de plaats, anderzijds door de tijd van handeling. Het ene 
ingeschreven team voelde er zich niet minder wel bij, daarbij gesteund door trouwe leider/supporter/lijnrechter F.Flumans. Ook 
komend seizoen zal slechts met één team worden deelgenomen aan deze zich overigens steeds uitbreidende loot aan de 
KNVB-stam.  
De Seko meende tot haar spijt te moeten besluiten dit jaar geen veterantoernooi te kunnen organiseren,  omdat bij polsen van 
de belangstelling bleek, dat uit het 14e elftal niet voldoende spelers beschikbaar waren, waardoor het juist voor deze groep 
bedoelde evenement zinloos werd. Gelukkig bleek uit latere reakties, dat een veteranentoernooi zeker wel op prijs wordt 
gesteld, zodat U volgend jaar een wederopstanding kunt verwachten, temeer daar het aantal echte veteranen drastisch is 
uitgebreid. 
De training en begeleiding van 1e en 2e elftal stond o.l.v. M. van Vianen, die wat betreft de begeleiding van LENS 2 het 
voorrecht had te kunnen rekenen op de hulp van J.Willems. Ondanks een vooral voor LENS 1 moeilijk seizoen, was de 
trainingsopkomst prima. LENS 3 werd getraind en geleid door de heer Jansen; hier bleef het trainingsbezoek nogal eens 
beneden peil. Als vorige jaren en gelukkig ook weer komend seizoen verzorgde C.Franke de training voor lagere senioren op 
Vrijdagavond. 
Elftalaktiviteiten in het kader van het daartoe door het bestuur beschikbaar gestelde budget, bleken op een erg laag pitje te 
staan, misschien door onwetendheid of wellicht door gebrek aan interesse. Slechts een enkel elftal maakte, overigens met 
groot sukses, van de geboden mogelijkheden gebruik.  
Een in het verleden veel voorkomend euvel, n.l. de samenwerking tussen LENS 3 en LENS 4, tussen welke elftallen de 
scheiding ligt van selektie en niet-selektie-elftallen, heeft dit seizoen geen problemen opgeleverd. Mede door het goede 
kontakt tussen Seko en trainers behoefde slechts zeer zelden een beroep te worden gedaan op spelers van lagere elftallen, 



ondanks de vele blessures, die LENS 1-2-3 teisterden. Ook de medewerking van een aantal A-klassers was hiertoe 
onontbeerlijk.  
Gedurende een lange winterperiode werd het kompetitieprogramma verstoord door vele afkeuringen. Het is jammer te moeten 
konstateren, dat velen LENS louter als voetbalvereniging zien, getuige het steeds lege klubgebouw op afgekeurde zondag- en 
zaterdagmiddagen. Mogelijk, dat een wat gezelliger inrichting, het onlangs in gebruik genomen biljart en wat organisatorische 
aktiviteiten van b.v.de KaKa in de toekomst enige vefbetering kan bewerkstelligen.  
TOTAAL-OVERZICHT VAN DE SENIOREN 
  Gesp gew gel verl pnt voor-tegen  
LENS 1  26 9 8 9 26 32 – 26 
LENS 2  22 15  4  3  34 42 – 23 
LENS 3  20 6 7 7 19 30 – 39 
LENS 4  22 6 8 8 20 47-  56 
LENS 5  22 6 4 12 16 34 – 51 
LENS 6  22 15 5 2 35 48 - 14   
LENS 7  19  7  3  9  17  40 - 47  
LENS 8  22  8  6  8  22  53 – 37 
LENS 9  22  6  5  11  17  38 - 58  
LENS 10  22  11  5  6  27  11 - 43   
LENS 11  20  7  2 11  16  46 - 50  
LENS 12 20  13  1  6  27  63 - 22.  
LENS 13  20  6  3  11  15  25 - 27  
LENS 14  22 1 8 13 10  22 - 72  
Totaal  301 116 69 116 301 591-565 
 
KONKLUSIE.  
Rekening houdend met de te krappe bezetting van de Seko en de geheel nieuwe samenstelling, menen wij toch te mogen 
terugzien op een organisatorisch gezien redelijk seizoen. Het feit, dat de huidige Seko-leden bereid zijn ook het komend 
sejzoen hun taak te vervullen,  mag de wens op versterking van het Seko-team niet op de achtergrond dringen, temeer daar 
de heren De Hilster en Van der Meyden weer aktief aan de voetbalsport willen gaan deelnemen. In toenemende mate zal dan 
ook een beroep op de spelende leden en vooral de aanvoerders moeten worden gedaan.  
In grote lijnen zal het dit jaar gevolgd beleid worden voortgezet, hetgeen, zo hopen wij, samen met de broodnodige 
medewerking van alle seniorenleden, een goede basis mag vormen voor een geslaagd seizoen 1977-78.  
Namens de Seniorenkommissie,  
N.Osse, secretaris. 
 
JAARVERSLAG VAN DE JUNIORENKOMMISSIE 1976-77.  
Aan het begin van het seizoen1976-1977 werd de JUKO moeizaam gevormd. Alleen P. Perreyn bleef over uit de vorige 
JUKO. Rond september bestond de nieuwe kommissie uit 6 man, t.w.: 
G.Duivesteijn (A-klassers) 
M.Reuver  (B-klassers)  
R. Bon   (C-klassers) 
P. Perreyn (Puweko)  
M. Zaalberg (Puweko)  
P.v.d. Steen  (secretaris)  
Daarnaast, zochten wij nog iemand, die zou kunnen zorgen voor het materiaal en het ontvangen van tegenpartijen en 
scheidsrechters. Helaas is deze man niet gevonden, zodat wij het er zelf bij namen.  
De heer Zaalberg viel midden in het seizoen weg, waardoor er 5 JUKO-leden overbleven.  
Gelukkig kregen wij erg veel medewerking van jonge senioren en A-klassers bij het fluiten van wedstrijden. Hiervoor onze 
dank.   
ELFTALLEN  
Wij startten het seizoen met 19 elftallen, t.w. 3 A-elftallen, waarvan 1 op zondag), .4 B, 5 C, vijf pupillen, 2 welpen en één 
miniwelpenelftal. In de loop van het seizoen kwam er nog 1 miniwelpenelftal bij. Daarnaast hadden wij vrij veel moeite om de 
A-elftallen kompleet in het veld te krijgen. Dit kwam hoofdzakelijk door niet-opkomers, de vele afschrijvingen, en door 
schorsingen.  
TRAININGEN 
De selectie-elftaIlen met uitzondering van de welpen, trainden afgelopen seizoen 2 keer per week. De opkomst was, op de A-
selektie na, erg goed. Ook de overige leden hebben de trainingen vrij goed bezocht. Zelfs in de slechte periode  met veel 
regen is er vrij konstant doorgetraind. Wel zal het materiaal voor deze groepen in het volgende seizoen verbeterd moeten 
worden. De volgende trainers zijn dit jaar met onze jeugdleden bezig geweest:  
A-klassers  dhr. M.v. Vianen  
B- en C-selectie  Hans Zoun  
Pupillenselectie  Ton ‘s-Gravendijk  
Welpenselectie   Paul Hop 
Overige B-klassers  Ton v. VeIz'en 
overige C-klassers  dhr.J. Riemen  
 
De woensdagmiddagklub is dit jaar een zorgenkind geweest. Wij begonnen met John Altena, Stanley Brard en dhr. Becker. 
De laatste 2 vielen snel af door privéomstandigheden. Voor John was het erg moeilijk om alle "kleintjes" alleen" bezig te 
houden. Aan het eind van het seizoen wisten wij dhr.Timmermans van zijn baas (HTM) los te krijgen. Hij heeft toestemming 
om zolang als hij wil onze jeugd te trainen. Ook Ton v.Velzen wilde hem hierbij helpen, zodat wij voor deze belangrijke groep 
leden voorlopig trainers hebben.  
KOMPETITIE  



In de kompetitie stonden onze elftallen hoog, soms te hoog, ingedeeld. Hierdoor vielen de resultaten op het oog iets tegen. 
Maar als U weet, dat onze lagere elftallen vaak tegen selektie-elftallen moesten spelen, valt het eindresultaat wel mee. 
Volgend jaar zullen wij onze elftallen wel wat lager indelen om de grote nederlagen te vermijden, zodat de spelers elke week 
weer met plezier gaan en zullen blijven spelen.  
RESULTATEN  
Ons A1 heeft erg wisselvallig gespeeld. Het eindigde op een 6e plaats met 22 punten uit 20 wedstrijden. Wanneer er 
regelmatiger getraind was, had dit elftal veel hoger kunnen eindigen.  
A2 stond lange tijd hoog geklasseerd. Door de vele niet-opkomers en schorsingen zakte het uiteindelijk naar een 6e plaats (18 
uit 18).  
Ons Zondagsteam, A3, was te hoog ingedeeld. Herindeling vond de KNVB niet nodig ondanks de hoge uitslagen (13-0, 8-0, 
10-1), zodat de lol eraf ging. Het elftal, dat troosteloos onderaan eindigde, kende ook veel niet-opkomers.  
B1 (LENS 4) deed het lange tijd erg goed. Het stond zelfs een tijd ongeslagen bovenaan. De uiteindelijke 7e plaats is toch wel 
wat teleurstellend.  
LENS 5 (B2) stond lang onderaan de ranglijst. Pas aan het eind van de kornpetitie werden 9 punten behaald, waardoor ze 4 
plaatsen klommen.  
LENS 6 (B3) deed het redelijk en haalde 15 punten uit even zovele wedstrijden.  
LENS 7 draaide pas na de winterstop. Het eindigde met 9 punten op de 8e plaats.  
Ons 1e C-elftal (LENS 8) heeft tot de laatste week meegedraaid voor het kampioenschap. ADO ontnam LENS echter alle 
kans door zelf te winnen en kampioen te worden. LENS haalde 30 punten ui t 18 wedstrijden.  
LENS 9 (C2) had het erg moeilijk tegen veel C-1 elftallen. Het eindigde op een gedeelde laatste plaats.  
LENS 10 (C3) werd 6e met 19 punten uit 17 wedstrijden.  
Het laagste juniorenelftal, C4 (LENS 11) speelde zelfs tegen selektie-elftallen. Toch haalden deze jongens nog 8 punten, 
waardoor zij op een 9e plaats eindigden  
De pupillenelftallen deden het allemaal redelijk en eindigden vrijwel alle 5 in de middenmoot. Alleen P3 stond bij de eerste 3. 
De welpen waren te hoog ingedeeld. Daarnaast was de kwaliteit van de welpen minder dan voorgaande jaren. W1 en W2 
eindigden dan ook laag in hun afdeling.  
MINIWELPEN  
De mini-welpen speelden voor het eerst in een kompetitie, georganiseerd door enkele verenigingen. De resultaten van deze 
jongens zijn nog niet zo belangrijk. Wel is het volgens ons belangrijk om deze jongens goed te begeleiden, zodat de animo en 
de interesse voor het voetbal en de vereniging groeien. Daarnaast blijkt ook dat juist de ouders van onze miniwelpen erg 
enthousiast zijn. Het lijkt ons erg belangrijk om te proberen deze ouders, die zo fanatiek zijn, meer bij de vereniging te 
betrekken.  
AFKEURINGEN  
Het is de laatste jaren nogal gebruikelijk, dat op vele zaterdagen achter elkaar het voetballen is afgekeurd. Het kan dan 
gebeuren, dat er 2 maanden of nog langer niet gespeeld wordt.Tijdens deze periode is het aan te raden om wat voor de jeugd 
te organiseren, omdat zij anders de betrokkenheid tot de vereniging gaan missen. Op het zaalvoetbal na, wat wij het 
afgelopen jaar 3 keer hebben gedaan, blijken de meeste jongens niets te voelen voor spelmiddagen (tafeltennis, klaverjas en 
tafelvoetbal). Misschien zullen wij het volgend jaar het moeten zoeken naast het zaalvoetbal in fietstochten, filmmiddagen  
En puzzeltochten. Het blijft echter een probleem, waar wij zeker wat aan moeten doen.  
FEESTAVONDEN 
In samenwerking met de ka-Ka heeft de JUKO enkele feestjes georganiseerd. Wij zijn van mening, dat naast het voetbal de 
jeugd ook eens op feesten bij elkaar moet kunnen komen. Vooral de filmavonden, de Sinterklaasavond en het karnaval waren 
een succes. Helaas bleken het altijd alle miniwelpen of wat pupillen en welpen te zijn, die wij op deze avonden zagen. Voor de  
junioren is het alweer moeilijker om iets te doen. Toch zullen wij ook voor deze groep iets moeten vinden.  
SLOTAKTIVITEITEN  
Toernooien 
Ook aan het eind van dit seizoen organiseerden wij voor alle elftallen een eigen toernooi. Door het mooie weer en de leuke 
wedstrijden zijn alle toernooien geslaagd. Een toernooi zelfs moest op het GDA-veld worden gespeeld, omdat LENS 1 thuis 
speelde voor de kompetitie. De uitnodigingen voor toernooien waren hoofdzakelijk weer voor de selektie-elftallen. Gelukkig 
hebben wij voor de meeste lagere elftallen nog een of meer toernooi gevonden.  
BUITENLANDSE REIS  
Dit jaar gingen maar liefst 97 jongens met Pinksteren mee naar Duitsland. De groep A- en B-klassers ging naar Esdwege, 
terwijl de C en de pupillen naar Hohe Warte vertrokken. Niet alleen de spelers vinden deze uitstapjes leuk, maar ook 16 
ouders gingen met eigen auto met de jongeren mee naar Hohe Warte. Dit verhoogde de gezelligheid en het was altijd 
gemakkelijk voor vervoer van de leiders en natuurlijk voor de lekkere hapjes, die zij bij zich hadden.  
SPORTKAMP 
Sinds enige jaren was LENS niet meer op kamp gegaan wegens gebrek aan animo. Wij hebhen het echter toch weer 
aangedurfd. 14 jongens meldden zich aan om van 4-9 juli naar het KNVB-sportkamp in Zeist te gaan. Het is een groot succes 
geworden en voor herhaling vatbaar.  
PUPILLEN, WELPEN EN MlNI'S  
Voor de pupillen, welpen en mini’s bestond het slot van het seizoen uit een cocktailtoernooi en een sportdag. Het was ook dit 
jaar weer een leuk gezicht om al deze jongens door elkaar e zien rennen tijdens het cocktailtoernooi. Zeker even leuk was de 
weer in ere herstelde sportdag, waarbij zo 'n 100 jongens probeerden elkaar te overtroeven in allerlei sportonderdelen.  
OUDERS  
Bij het punt miniwelpen hebben wij reeds de ouders genoemd als een belangrijk onderdeel van de vereniging. Wij zijn van 
mening, dat de ouders van onze jeugdleden meer bij de vereniging betrokken moeten worden. Aan het eind van dit seizoen 
hebben de leiders daarom ook enkele wedstrijden tegen de ouders gespeeld. De uitslagen zijn niet belangrijk, wel belangrijk 
was het, dat na de wedstrijden twee hardstikke gezellige feestavonden tot diep in de kleine uurtjes spontaan gevierd werden. 
Misschien zullen wij deze ouders bij meerdere feesten terugzien. Wij zouden het zeker niet zonder hen kunnen. Het vervoer 
naar uitwedstrijden zou vaak niet te doen zijn zonder hun hulp. Hartelijk bedankt namens de leiders en JUKO-leden en wij 
hopen, dat wij hen vaak terug zullen zien in de nieuwe kompetitie en op de feestavonden. 
 



Namens de JUKO,  
Paul v.d.Steen,secretaris.  
 
 
JAAROVERZICHT KONTAKT KOMMISSIE 1976-77  
 
De KaKa heeft het vorige,jaar gewerkt in de volgende samenstelling: 
Ben Osse 
Marja van Tol  
Martin Reuver  
Kees Schenkels  
Rini van Noort 
Ton de Kok.   
Deze KaKa zag het als haar taak alle leden wat meer bij LENS te betrekken. Zij heeft hiertoe zoveel mogelijk aktiviteiten 
ontplooid. Ze stuitte daarbij echter op een groot probleem. De mensen hadden er kennelijk geen behoefte aan om een 
avondje uit te gaan in het klubgebouw. Zowel de jongeren als de ouderen prefereerden het kijken naar TV-programma’s 
boven het gezellige samenzijn in de LENS-kantine. Zien, hoe het recht zegeviert met in model blijvend kapsel, is tegenwoordig 
veel leuker dan een dansje maken op swingende voor elk-wat-wils-muziek.  
De KaKa werd al meteen gekonfronteerd met deze tendens bij de eerste disco-avond. Normaliter zijn er dan 150 á 200 
mensen aanwezig,  nu waren er hooguit 75 man. De daarop volgende disco-avonden lieten eenzelfde beeld zien. Ook de 
bingo-dansant-avonden werden zeer matig bezocht. De paasdrive werd gespeeld met slechts 12 paren inclusief een KaKa-
paar tegen wil en dank. De live-konserten werden door ca 40 personen bezocht en hoewel de KaKa zich realiseert, dat het 
genre muziek niet iedereen aanstaat, zou men toch eens naar LENS moeten willen komen om de sfeer te proeven, die tijdens 
de konserten b.v. enorm was. Steeds was er alleen een vaste kern van ong.15 man en dat was wel gezellig, maar niet de 
bedoeling.  
Natuurlijk waren er ook succesvolle avonden. De barbecue en fondue-avond waren bijzonder geslaagd, mede dankzij de 
inspanningen van Frank Straathof. De filmavonden voor de jeugd en het kinderkarnaval kenden een goede opkomst. Dit 
laatste is dan ook zeker voor herhaling vatbaar. Een kraker van het zuiverste water was natuurlijk de komst van onze 
Goedheiligman naar Waterloo.  
De autoralley was goed geslaagd. De hulp, die wij hadden van Cees v.d.Hulst en Tinus v.Zilfhout, was hier zeker debet aan. 
Het eten daarna was dit jaar wel prima.   
De aanzet, die de KaKa gaf tot het vormen van een kaartklub door onze ouderen, kreeg gelukkig geen overweldigend 
respons. Want natuurlijk kan zo’n kaartklub alleen binnen de vereniging. worden opgericht en dat is als zodanig in de 
"STATUTEN" niet toegestaan. Als men n.l. lid is van 2 verschillende klubs, dan bestaat noodzakelijkerwijze de ene klub 
binnen de andere.  
De KaKa in de samenstelling van het vorig seizoen keert niet meer terug. Studie en het daaruit voortvloeiende gebrek aan tijd 
beschikbaar voor de KaKa, noopten 4 KaKa-leden tot stoppen. Een lid combineerde funkties in KaKa en JUKO en stort zich 
volgend jaar geheel op zijn JUKO-taak. En ons zesde lid heeft zich 5 jaren ingezet voor de KaKa en wil zich nu eens in het 
feestgewoel storten.  
Wij wensen de nieuwe KaKa veel plezier en sukses toe in het komend seizoen. Dat de opkomst reden mag geeven tot 
tevredenheid.  
KaKa.  
 
VERSLAG F.K.O. OVER HET VERENIGINGSJAAR 1976-77 
Bij het resultaat van het klubgebouw dient te worden opgemerkt dat, na controle in januari over het eerste halfjaar, gebleken 
is, dat door administratief-technische onzorgvuldigheden (kosten bij inkopen) en door niet opgehelderde oorzaken, het 
brutowinstpercentage (ca. 45%) ver achterbleef bij de begroting (55%).  
Inmiddels is door de penningmeester een systeem van kasstaten ingevoerd, in te vullen door de barmedewerkers, waardoor 
betere controle op deze belangrijke bron van inkomsten mogelijk is geworden.  
Dit heeft in het tweede halfjaar al geleid tot een stijging van de brutomarge, waardoor het uiteindelijke resultaat minder sterk 
achterbleef bij de begroting.  
Tevens dient vermeld te worden dat de vereniging voor een belangrijk deel afhankelijk is van, naast uiteraard de contributies, 
de inkomsten van Toto/Lotto.  
Om een meer evenwichtige samenstelling van de batenzijde te verkrijgen, zullen de resultaten van het klubgebouw dienen te 
stijgen. Aan de lastenzijde zal vooral de aandacht uit moeten gaan naar de posten terreinhuur en onderhoud, training en 
begeleiding selektie. In het nieuwe seizoen zal om tot een efficiëntere aanpak te komen een aangepaste wijze van 
administreren worden gevolgd, waaruit 3-4 maandelijkse resultaatoverzichten worden samengesteld.  
Dit zal er toe leiden dat de diverse kostensoorten beter in de hand kunnen worden gehouden.  
Ten aanzien van het gevoerde financiële beheer kunnen wij geen redenen aanvoeren om onze goedkeuring hieraan te 
onthouden.  
Wij stellen de Algemene Vergadering dan ook voor de penningmeester décharge te verlenen voor het financiële beheer over 
het verenigingsjaar 1976-1977.  
F.K.O.  
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